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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Monicka Zachari 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Ordförande öppnade mötet och dagordningen 

godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Monicka utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 7 

april 

Susanna Halldin gick igenom föredragningslistan. 

Rådet konstaterade att handlingarna inte varit 

tillgängliga via Insyn förrän samma dag som 

rådets sammanträde. Rådet önskar yttra sig om 

följande: 

Punkt 5. Underlag för budget. Rådet ser det som 

angeläget att man i ett dokument av detta slag 

även tar upp tillgänglighetsaspekterna utifrån 

intentionerna i Stockholm, En stad för alla – 

program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016. Exempelvis är 

det viktigt att tillgänglighetsaspekterna beaktas i 

så vitt skilda områden som stadsodlingar och 

skyddade boenden. 

Punkt 6. Bidrag till lokala föreningar och 

organisationer. Rådet önskar få förvaltningens 

riktlinjer för föreningsbidrag.  
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Punkt 8. Patientsäkerhetsberättelse. Rådet såg det 

inte som möjligt att uttala sig eftersom de fått 

handlingarna först samma dag som sammanträdet.  

 

5. Presidiet möter rådet 

Nämndens ordförande beskrev sin syn på 

tillgänglighet. Varpå följde en diskussion om 

gatans miljö. Viktigt att Norrmalm, med den täta 

miljö som stadsdelsområdet har, tar initiativ till en 

tillgänglig stadsmiljö. Rådet anser att det vore bra 

om man digitalt kunde få information om var 

byggen och ombyggnationer i gatumiljön pågår. 

Mycket av den rikliga samhällsinformation som 

finns är inte tillgängliggjord. Mötet diskuterade 

Stockholm, En stad för alla och de aktiviteter som 

nämnden, förvaltningen och rådet har utifrån detta 

program. 

 

Rådet önskar få vara med och göra ett 

funktionshinder/tillgänglighetstema vid ett av 

nämndens sammanträden under hösten. Något 

som ordförande var positivt inställd till. Mötet 

diskuterade även en vandring utifrån 

tillgänglighetsaspekterna i någon av Norrmalms 

parker. Eventuellt under våren 2017.  

 

6. Bevakningslistan 

Bordlades. 

 

7. Övriga frågor 

Arvode för deltagande i utbildning den 7 mars. 

Beslutades att de ledamöter som inte får arvode 

för denna utbildning från något annat råd ska få 

sitt arvode från förvaltningen. 

 

8. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

a) Handlingarna fanns inte på nätet i utsatt tid. 

Publicerades på nätet först idag. Dock fanns 

det upptryckta underlag i receptionen.  

b) Den hörseltekniska utrustningen fungerar 

mycket bra.   
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c) Funktionshindertoaletten vid receptionen 

saknar en krok för rockar eller väskor med 

lägre placering.  

d) Trapphuset vid Kungstensgatan saknar 

kontrastmarkering.  

 

9. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna, speciellt nämndordförande Åsa. Nästa 

möte är måndag den 9 maj 2016. 


